
Nova Scotia Duck Tolling Retrieverklubbens styrelse 2008 
 

Ordförande / JUM‐ansvarig / Utbildningsansvarig  Anna Fredriksson, LINKÖPING 

Vice ordförande / Jaktansvarig / Avelsansvarig  Anders Wahlberg, TÖRE 

Sekreterare  Cecilia Bergling, 226 51 LUND 

Kassör  Ulla Nilsson, VÄSTERÅS 

Utställningsansvarig  Maria Hedström 

Aktivitetsansvarig / Medlemsansvarig  Susanne Holmberg, HANINGE 

Specialenansvarig / Uppfödaransvarig  Louise Blomqvist, VRETA KLOSTER 

F.d Avelsansvarig (avgått 080818)  Yvonne Altemark, TORSLANDA   

F.d JUM‐ansvarig / Utbildningsansvarig (avgått 
080818) 

Maria Andersson, VALLBERGA 

F.d Uppfödaransvarig 
(avgått 080818) 

Ulrika Åström, NORBERG  

Suppleanter (fr o m 2008‐08‐18 ordinarie ledamöter) 

Specialenansvarig / Uppfödaransvarig  Louise Blomqvist, VRETA KLOSTER 

Aktivitetsansvarig / Medlemsansvarig  Susanne Holmberg, HANINGE 

Utställningsansvarig  Maria Hedström 

 
Revisorer 

Petra Scharin  Louise Runnemark 

Revisors suppleanter 

Jacob Kinge  Annika Bergqvist 

Jaktkommittén 
Ingen jaktkommitté finns tillsatt tillsvidare på grund av utvecklingsarbetet med officiella 
Tollingjaktprov i samarbete mellan Tollarklubben, SSRK HS och JDF. 

Uppfödarkommittén 
Anna Fredriksson, sammankallande 
Susanna Jangeroth, Birgitta Amrén, Lena Toftling, Anette Johansson 

Specialenkommittén 
Louise Blomqvist, sammankallande 
Anette Björgell, Petter Jansson, Annika Bergqvist, Louise Runnemark och Marie Eklöv 

Webbkommittén 
Mervi Junttila, Anna Scharin, Tuula Lindroos, Yvonne Altemark, Anette Björgell, Anita 
Wahlberg 

Valberedning 
Sverker Haraldsson, sammankallande (vald på 1 år), Helen Häggström (fyllnadsval) och Marie 
Eklöv (vald på 2 år)  

Tollarklubbens Forskningsfond 
Under klubbmötet den 8 mars 2008 bifölls motionen angående upplösande av klubbens 
forskningsfond för immunbristrelaterade sjukdomar och i det konstituerande mötet efteråt 
utsågs ordförande Anna Fredriksson och adjungerad kassör Ulla Nilsson att förvalta fondens 
tillgångar fram till nästa klubbmöte den 2 augusti 2008 (då upplösande av fonden ska fattas 
vid två klubbmöten). 
Fonden är nu upplöst i o m att det extra klubbmötet antog motionen på nytt. 

 


